
Протокол  

зустрічі проектної групи ОПП «Біотехнології та біоінженерія» 

зі здобувачами освіти 

від 18.05.2021 року 
 

Присутні: 

Худий О.І. – д.б.н., доцент кафедри біохімії та біотехнології, гарант освітньої 

програми, 

Волков Р.А. – д.б.н., професор, завідувач кафедри молекулярної генетики та 

біотехнології, 

Панчук І.І. – д.б.н., професор кафедри молекулярної генетики та біотехнології, 

Худа Л.В. – к.б.н., доцент кафедри біохімії та біотехнології, 

Шелифіст А.Є. – к.б.н., доцент кафедри молекулярної генетики та біотехнології 

Чебан Л.М. – к.б.н., асистент кафедри біохімії та біотехнології 

 

Студенти: 

Адамкович Валерія (107 група) 

Піхоцький Микола (107 група) 

Волкова Анна (207 група) 

Козак Анна-Марія (207 група) 

Хильчук Олександр (207 група) 

Бойко Кирило (307 група) 

Шалер Ірина (307 група) 

Побурян Олена (307 група) 

Валін Максим (407 група) 

Грушківський Євген (407 група) 

Аронович Марія (407 група) 

Качмарик Діана (407 група) 

 

Слухали: Пропозиції студентського активу щодо змін ОПП «Біотехнології та 

біоінженерія» першого (бакалаврського) рівня вищої освіти. 

 

Виступили:  

Доц. Худий О.І. – подякував здобувачам освіти за активну позицію та висловив 

сподівання щодо плідної співпраці. 

 

Проф. Панчук І.І. відзначила, що зміни запропоновані студентами знаходять своє 

втілення при редагуванні освітньої програми. 

 

Качмарик Діана – зауважила, що освітня програма, за якою навчаються студенти, 

вцілому відповідає їх баченню підготовки фахівців-біотехнологів. Однак 

хотілося б мати більший перелік вибіркових компонентів ОПП. 

 

На що доц. Худа Л.В. ще раз вказала на те, що студенти не обмежені в своєму 

виборі освітніх компонентів даною ОПП. Також вона оголосила перелік 

вибіркових освітніх компонентів представлених випусковими кафедрами. 

 



Грушківський Євген відмітив, що цікавим було б вивчати детальніші різні 

продуценти біологічно активних сполук. Відзначив, що серед вибіркових ОК 

присутній ОК «Біологія продуцентів БАР» та запропонував запровадити ОК 

«Біотехнологія мікроводоростей». 

 

Асист. Чебан Л.М. підтримала пропозицію щодо введення ОК «Біотехнологія 

мікроводоростей» до переліку вибіркових дисциплін. 

 

Доц. Худий О.І. вказав, що згідно рекомендацій при створенні навчальних планів 

ОК «Філософія» пропонується до вивчення на 2 курсі навчання. Як студенти 

ставляться до цього? 

 

На що Аронович Марія висловила думку, що «Філософію» потрібно вивчати на 

пізніших курсах, коли здобувачі освіти вже опанували основні ОК професійної 

підготовки і можуть свідомо приступити до вивчення такої світоглядної 

дисципліни. Запропоновано вивчення ОК «Філософія» залишити у 8 семестрі, як 

запропоновано в проекті ОПП. 

 

Бойко Кирило виступив з пропозицією запровадити обов’язкове вивчення ОК 

«Культивування біологічних агентів», адже саме тут студенти здобувають перші 

навики роботи із різними біологічними агентами, вчаться готувати базові 

поживні середовища, підбирати умови культивування для продуцентів. Цю 

думку підтримали Волкова Анна та Козак Анна-Марія. 

 

Валін Максим вказав на те, що фахівцям-біотехнологам потрібно опановувати і 

обов’язково дотримуватися принципів біоетики та біобезпеки в роботі з 

біологічними агентами. З огляду на це, запропоновано ОК «Біоетика та 

біобезпека» внести до переліку обовязкових освітніх компонентів. 

 

Проф. Волков Р.А. запропонував підтримати запропоновані зміни до ОПП 

«Біотехнології та біоінженерія». 

 

Ухвалили: 

Розглянути пропозоцію від студентського активу на засіданнях випускових 

кафедр та внести зміни до ОПП. 

 

 

 

Гарант ОПП                                                                                 Олексій ХУДИЙ 

 

 

Представник  

студентського парламенту                                                          Кирило БОЙКО 


